
 Zápis OV č.:  1/2024 

OsV: Kaňk 

Datum :   22.1.2024 od 18:00 hod. v Mozaika, U Panské jámy č.p. 243 

Přítomni: 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Ing. Max Kubát, Jana Benešová, Bc. Jan Čermák, Eva Dušková, Mgr. Jana Červená,  

 

Bc. Michal Hubrt, Adam Vančo 

0 

Člen RM, ZM: 0 

Hosté: 0 

Příští jednání:  Březen – dle rozpisu služeb členů OsV 

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře : 

         Jednání zahájil předseda OsV Ing. Kubát v 18:00 přivítáním přítomných. Konstatoval, že je 

přítomno 5 členů OsV a OsV je usnášeníschopný. Následně bylo přistoupeno k projednání níže 

uvedených bodů: 

1.1.    Oprava chodníku (propadající se dlažba) v ulici Kolínská 

          Oprava lokálních míst poškození chodníku ve směru od „Pašinky“ ke kostelu byla realizována 

průběžně dle klimatických podmínek koncem minulého a počátkem letošního roku. 

OsV děkuje TO MěÚ a TS za realizaci a iniciativu. 

 

1.2.  Průjezd vozidel přes Kaňk 

        Údaje o průjezdu vozidel v listopadu a v prosinci 2023 byly zpracovávány a zveřejňovány na 

webových stránkách OsV a TJ Sokol Kaňk po jejich zveřejnění na stránkách KÚ. 

 

1.3.   Rekonstrukce komunikací Ke Gruntě a Vavřinecká  

         V rozpočtu Města Kutná Hora na r. 2024 je v investicích počítáno s realizací rekonstrukce 

komunikací Ke Gruntě a Vavřinecká v cca ½ rozsahu plánované rekonstrukce. Nyní by mělo být 

vyhlášeno výběrové řízení na dodavatele stavby.     

 

1.4.  Budova bývalé radnice – využití budovy, prověření možnosti zřízení obchodu 

       Ze strany MěÚ byla vedena jednání se zájemci o pronájem volných prostor. K 1.1.2024 měla 

Česká pošta předat prostory, ve kterých byla pobočka pošty zrušená k 30.6.2023. OsV má na základě 

požadavků obyvatel zájem o zřízení obchodu v těchto prostorách. Dále byla ze strany OsV předána 

vedení města dne 21.12.2023  informace o dalším zájemci o pronájem.         

 

1.5.    Oprava komunikací Nyklasy a Staročeská     

          Na základě žádosti jednoho z obyvatel z ulic Nyklasy a Staročeská ze dne 2.6. a 12.6.2023 o 

opravu těchto komunikací byl prověřen stav povrchu živičné vozovky v okolí jednoho z domů v ulici 

Staročeská. Požadavek na opravu vozovky byl uznán jako oprávněný. Oprava byla zařazena do plánu 

oprav, k realizaci opravy dosud nedošlo. Podnět na opravu výtluků byl zadán TS. 

          V listopadu r. 2023 však byla realizována oprava nejhorších výtluků v ulici Staročeská od 

kapličky až k č.p. 58 a v ulici Tolpy. OsV vznesl v této souvislosti dne 3.1.2024 dotaz na TO MěÚ, 

zda při zadávání zakázky TS na opravu výtluků v ulici Nyklasy a Staročeská nedošlo k omylu a místo 

toho byla opravena pouze jiná část ulice Staročeská a ulice Tolpy.  

           Ing. Štolbová přislíbila prověření, o které požádala paní Kuchařovou.    

 

1.6.     Ulice Ke Gruntě, vtékání vody z komunikace na pozemek domu č.p. 360 

           Dne 27.12.2023 podala na OsV podnět obyvatelka domu č.p. 360 z ulice Ke Gruntě, týkající se 

vtékání dešťové vody z ulice na pozemek u domu.  Situaci popsala vč. technických problémů a 



zástupci OsV podnět prověřili dne 30.12.2023 na místě. Podnět vč. technických problémů byl uznán 

jako oprávněný a dne 3.1.2024 byl s podrobným popisem předán vedoucí TO MěÚ. Dne 5.1.2024 

přislíbila ing. Štolbová, TO MěÚ, prověření stavu na místě.  

OsV ing. Štolbové děkuje.  

 

1.7. Vyčištění odtokového kanálku podél budovy bývalé radnice vč. kanálových vpustí 

        Dne 3.1.2024 požádal OsV ing. Štolbovou, TO MěÚ, o zajištění vyčištění odtokového kanálku 

podél budova bývalé radnice vč. souvisejících vpustí dešťové kanalizace. 

        Ing. Štolbová sdělila dne 5.1.2024, že tyto práce budou zadány specifikací TS. 

        OsV ing. Štolbové děkuje a chápe, že práce mohou být provedeny za příznivějších klimatických 

podmínek. 

 

1.8.  Prověření uložení stavebního odpadu na pozemcích p.č. 678/1, p.č. 677 a p.č. 667 v k.ú. Kaňk 

        Dne 28.11.2023 vedení města na své poradě uložilo mj. usnesením č. PV/23/44/32 prověřit 

uložení stavebního odpadu na pozemcích p.č. 678/1, p.č. 677 a p.č. 667 v k.ú. Kaňk. Za splnění úkolu 

odpovídá Mgr. Kristýna Kosová, termín 30.12.2023. Dne 15.1.2024 vznesl OsV dotaz na paní Mgr. 

Kosovou ohledně plnění úkolu, zatím bez odpovědi. OsV chápe, že prověření nemohlo být zatím 

pravděpodobně z důvodu nepříznivých klimatických podmínek provedeno.  

 

1.9.  Prověření možnosti zajíždění MHD o víkendu na Kaňk 

        Na základě zápisu z jednání OsV dne 20.9.2023 (bod 1.11. zápisu) byl vedením města zadán 

úkol č. PV/23/37/18  - prověřit možnost zajíždění MHD o víkendech na Kaňk. Koordinátor VHD 

připravil návrhy jízdních řádů a vozových jízdních řádů, jejichž realizace by umožnila obsluhu Kaňku 

i Karlova během víkendů a to linkou 805. Vzhledem k výdajům z rozpočtu města na rok 2024 je však 

nutno doporučení vedení města a následně příprava materiálu ODSH k projednání ZM. Protože zájem 

obyvatel Kaňku na víkendovou obsluhu trvá a obyvatelé v této záležitosti vznášejí dotazy na OsV, 

prosíme o vyjádření a stanovisko vedení města k současnému vývoji situace.  

 

1.10. Nádoby na tříděný odpad, jejich svoz, kontejnerová stání 

         Vzhledem k tomu, že je pravidelně 1x/měsíc zajišťován svoz nádob na plast a papír od domů a 

tato služba je obyvateli využívána, prosí OsV o informaci 

- jak se tato služba projevila na využívání kontejnerů na plast a papír umístěných na stávajících 

kontejnerových stání 

- jak se tato služba projevila na četnosti svozů kontejnerů na plat a papír 

- jestli je uvažováno se snížením počtu těchto kontejnerů, příp. o jejich přemístění na více exponovaná 

místa          

 

1.11.  Participativní projekt Panuj Hoře! 

        OsV opakovaně v rámci svých možností vyzýval občany o podání návrhů na zlepšení veřejného 

prostoru. Bohužel nebyl žádný návrh od občanů předán a ani členové OsV žádný vlastní smysluplný 

návrh nepřipravili. OsV bude proto podporovat projekt, který po dohodě podá TJ Sokol Kaňk.  

 

1.12.  Podpora komunitních akcí pořádaných organizacemi a spolky na Kaňku 

        Pokud bude v roce 2024 příspěvek MěÚ pro OsV ve stejné výši a za stejných pravidel jako v r. 

2023, schvalují členové OsV rámcové rozdělení příspěvku v r. 2024 následovně: 

Kaňkovský Masopust 2024 (17.2.2024)                                1.500,- Kč 

Dětský karneval (8.3.2024)                                                    2.000,- Kč 

Pálení čarodejnic                                                                       500,- Kč 

Sportovní odpoledne                                                               1.000,- Kč 

Kaňkovské štrůdlení                                                               1.000,- Kč 



Rozsvícení vánočního stromu                                                 2.000,- Kč 

Celkem                                                                                    8.000,- Kč 

Zbývající částka do předpokládaného limitu 10.000,- Kč bude použita dle potřeby na příspěvek na 

provoz Mozaiky, podporu další, zde nejmenované akce, květiny k památníku padlých, občerstvení, 

kancelářské potřeby atd. Využití této částky musí být schváleno členy OsV. 

 

1.13.   Hodnocení činnosti OsV za r. 2023 a výhled do r. 2024 

           V prosinci r. 2023 bylo zpracováno hodnocení činnosti OsV za r. 2023 a výhled do r. 2024. 

Oba dokumenty byly zveřejněny na webových stránkách OsV, ve vitríně u památníku padlých a 

zaslány ke zveřejnění TJ Sokol Kaňk. 

 

1.14.    Setkání předsedů OsV        

            Na 18.1.2024 bylo svoláno 2. setkání předsedů OsV na MěÚ organizované místostarostkou 

paní Kateřinou Špalkovou. Účast na setkání potvrdil předseda OsV ing. Kubát, který se však v den 

konání omluvil z důvodu nepříznivých klimatických podmínek (mrznoucí déšť, náledí, sníh). 

 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM, vedení Města 

1) Prosíme o poskytnutí informace, zda bylo vypsáno výběrové řízení na dodavatele stavby – 

rekonstrukce komunikací Ke Gruntě a Vavřinecká v polovičním rozsahu celého plánu rekonstrukce. 

(viz bod 1.3. zápisu) 

2) Budova bývalé radnice 

a) Prosíme o poskytnutí informací o jednání s případnými zájemci o využití volných prostor v  

budově bývalé radnice.  

b) Dále zda došlo k předání prostor využívaných Českou poštou k 1.1.2024, jaký je stav těchto 

prostor ve vztahu k příp. budoucímu využití na provozování obchodu vč. příp. finanční náročnosti 

úprav a zda je jednáno se zájemcem na zřízení obchodu.  

c) Prosíme o informaci, zda je nebo bude využit kontakt na zájemce o pronájem prostor v I. patře 

předaný OsV vedení města dne 21.12.2023 

 (viz bod 1.4. zápisu) 

3) Prosíme o sdělení, s jakým výsledkem bylo prověřeno zadání zakázky na opravu ulic Nyklasy a 

Staročeská a v jakém časovém horizontu je předpokládána oprava těchto komunikací. 

(viz bod 1.5. zápisu). 

4) OsV prosí o sdělení výsledku prověření vtékání dešťové vody z ulice Ke Gruntě na pozemek domu 

č.p. 160 vč. návrhu na řešení. OsV si je vědom, že prověření může být provedeno za příznivějších 

klimatických podmínek. 

(viz bod 1.6. zápisu). 

5) OsV prosí o sdělení, zda bylo provedeno prověření uložení stavebního odpadu na pozemcích p.č. 

678/1, p.č. 677 a p.č. 667 v k.ú. Kaňk v souladu s usnesením vedení města č. PV/23/44/32 ze dne 

38.11.2023. OsV chápe nepříznivé klimatické podmínky v termínu daném ke splnění usnesení.  

(viz bod 1.8. zápisu). 

6) OsV prosí o vyjádření vedení města k současnému vývoji a o stanovisko k situaci při řešení 

víkendové obsluhy Kaňku linkou MHD č. 805.  

(viz bod 1.9. zápisu) 

7) OsV prosí o informaci, jak se projevil svoz nádob na plast a papír od domů na využívání 

kontejnerů na stávajících kontejnerových stáních (využití kontejnerů, četnost svozů, snížení počtu 

kontejnerů) 

(viz bod 1.10. zápisu) 

 

Zapsal:  Ing. Max Kubát                                                Ověřila: Mgr. Jana Červená 

Datum: 23.1.2024 


